
 
 

                                    

 

ΕΡΩΤΗΣΗ & ΑΚΕ 

Θεσσαλονίκη, 15/12/2020    

Των:   Κωνσταντίνου Χήτα, βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 

Απόστολου Αβδελά, βουλευτή Α΄Θεσσαλονίκης 

  

ΠΡΟΣ:   Tον κ. Υπουργό Μετανάστευσης και Ασύλου 

 

ΘΕΜΑ:  «Μεταστέγαση Υπηρεσίας Ασύλου επί κατοικημένης πολυκατοικίας στη 

Θεσσαλονίκη». 

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Όπως, προφανώς, γνωρίζετε, η υπηρεσία ασύλου της Θεσσαλονίκης μεταστεγάζεται από 

την περιοχή της Διεύθυνσης Συγκοινωνιών, επί της οδού Πόντου, που δεν είναι οικιστική 

περιοχή και συνεπώς, μη κατοικήσιμη, επί πολυκατοικίας στην οδό Μοναστηρίου 85, εντός 

κατοικήσιμης περιοχής, στους 5ο, 6ο, και 7ο ορόφους. Κατά δε δήλωση των ίδιων των 

ενοίκων, εκεί διαμένουν 60 ενήλικοι και 12 παιδιά! Ήδη, μάλιστα, η Υπηρεσία σας εκτελεί 

στο χώρο εργασίες ανακαίνισης (Α.Δ.Α: 6ΦΝΧ46ΜΔΨΟ-ΑΝΓ). Εν τω μεταξύ, η ιδιοκτήτρια 

εταιρεία του 2ου ορόφου, «Σαμαράς & Συνεργάτες Α.Ε», όπως γνωρίζουμε, μίσθωσε τον 2ο 

όροφο στο Υπουργείο σας με ετήσιο μίσθωμα 68.376 ευρώ ή 5.698 ευρώ μηνιαίως (Α.Δ.Α: 

ΩΩΕΤ46ΜΔΨΟ-ΡΓ7). Επί όλων των παραπάνω, οφείλουμε να καταγράψουμε τις εξής 

επισημάνσεις: 
 

Α. Το ανωτέρω τίμημα κατά δήλωση κτηματομεσιτών της περιοχής και των κατοίκων είναι 

εξαιρετικά υπερτιμημένο. 

 

Β. Επί της εισόδου της ανωτέρω κατοικημένης πολυκατοικίας και εντός αστικής περιοχής, 

απέναντι από εκκλησία και σχολείο, θα συνωστίζονται καθημερινά εκατοντάδες αιτούντες 

ασύλου, καθιστώντας τη διαβίωση των ενοίκων μαρτυρική. 

 

Γ. Στη γύρω περιοχή διατίθενται ακίνητα αμιγώς επαγγελματικών χώρων, ακατοίκητα και 

μάλιστα, σε πολύ χαμηλότερες τιμές. 

 

Δ. Οι αξίες των διαμερισμάτων της συγκεκριμένης πολυκατοικίας και κατ’ επέκταση και των 

γειτνιαζόντων θα παρουσιάσουν, λόγω αυτής σας της επιλογής, κάθετη πτώση, την οποία 

δεν θα καλύψει το Υπουργείο σας, που ασχολείται αποκλειστικά με την εξυπηρέτηση των 

αλλογενών, αδιαφορώντας για την ποιότητα ζωής των ιθαγενών Ελλήνων, οι οποίοι, με τη 

ληστρική φορολογία σας πληρώνουν  και αυτούς και εσάς.  

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2707

Αριθμ. Πρωτ. Αίτησ. Κατ. Εγγράφων:

408

Ημερομ. Κατάθεσης:

15/12/2020



 
 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

1. Πότε έγινε διακήρυξη εκδήλωσης ενδιαφέροντος από το Υπουργείο σας για επιλογή 
ενοικίασης κτιρίου στη συγκεκριμένη ή στη γύρω περιοχή, πόσοι και ποιοι ήταν οι 
ενδιαφερόμενοι, τι προσφορές έδωσαν και με ποιο κριτήριο κρίθηκε η παρούσα προ-
σφορά ως η πλέον συμφέρουσα; 

Παρακαλώ, να κατατεθούν τα σχετικά έγραφα των ως άνω προσφορών. 
 

2. Σε περίπτωση που δεν έγιναν τα ανωτέρω, για ποιο λόγο δεν έγιναν; 
 

3. Ποια κριτήρια προτάχθηκαν, ποια μέλη της αρμόδιας επιτροπής ονομαστικά κατέθεσαν 
προτάσεις για την επιλογή της ανωτέρω κατοικημένης πολυκατοικίας και ποιο είναι το 
περιεχόμενο των σχετικών προτάσεων, κατά περίπτωση μέλους, της ως άνω αρμόδιας 
επιτροπής; 

Παρακαλώ, να κατατεθούν τα σχετικά έγραφα των ως άνω προτάσεων 
από τα πρακτικά συνεδρίασης της ανωτέρω αρμόδιας επιτροπής. 

 

 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 
 
 
 
Κωνσταντίνος Χήτας 
 
 
 
Απόστολος Αβδελάς 

 




